



GENTOFTE KOMMUNE

Facilitetsudvalget i Gentofte Kommune
Sekretariat: Kildeskovshallen@gentofte.dk

09. maj 2025

Dagsorden for Facilitetsudvalg
Torsdag den 15. maj 2025 kl. 17:30 – 19:00
Mødet afholdes: Mødesalen i Kildeskovshallen

Indbudte: Foreningernes repræsentanter i Facilitetsudvalget, samt formænd for Underudvalgene

Kendte afbud: skrives i referat

Fremmødt: skrives i referat

	Emne	Beskrivelse	Beslutning
1.	Godkendelse af referatet fra sidste møde den 6. februar 2025		
2.	Forslag til fordeling af tid i sæson 2025-26 fra de 4 underudvalg til godkendelse.	Formændene for de enkelte udvalg vil fortælle, hvordan udvalgets forslag for sæson 2025-26 er forhandlet på plads, ud fra udvalgets principper.	Facilitetsudvalgsmødet er den 15. maj.
	2.1 Formand Søren Øverup vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse. Der er ingen fra Is i dag, men Søren har meddelt, at Fordelingen er gået fint.	Formand Søren Øverup vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse.	Formanden skal fremlægge foran Udvalget, hvordan Fordelingen er gået.
	2.2 Formand Søren Petersen vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse. De har fået landet en plan, så alt er fint.	Formand Søren Petersen vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse. Her er der ikke hvid røg. Der er ikke landet en plan.	Formanden skal fremlægge foran Udvalget, hvordan Fordelingen er gået.
	2.3 Formand Lise Leonhard Hjort vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse. Der var ingen Formand eller repræsentant der kunne fremlægge Fordelingen.	Formand Lise Leonhard Hjort vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse.	Formanden skal fremlægge foran Udvalget, hvordan Fordelingen er gået.
	2.4 Konstituerede Formand Mads P. Poulsen vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse.	Konstituerede Formand Mads P. Poulsen vil fremlægge udvalgets forslag til godkendelse. Her er der ikke hvid røg endnu, men vi er tæt på. Der er klubber, der ikke mener, at de vedtagne principper for fordeling bliver brugt.	Formanden skal fremlægge foran Udvalget, hvordan Fordelingen er gået.
3.	Indkomne punkter fra Foreningerne	Emner der ønskes behandlet på mødet skal fremsendes på mail til sekretariatet på Kildeskovshallen@gentofte.dk senest torsdag den 12. maj.	
4.	Nyt fra Fritidsafdelingen		
	4.1 Fritidschef Stig Eiberg orienterer.	Stig orienterer om en status for Facilitetsstrategiens og udviklingen af GSP	



GENTOFTE KOMMUNE

Facilitetsudvalget i Gentofte Kommune
Sekretariat: Kildeskovshallen@gentofte.dk

	Emne	Beskrivelse	Beslutning
		(udvikling af grund/bygning & hvad der mangler der), kunstgræsbanerne.	
	4.2	Ungekonsulentordningen.	
5.	Meddelelser		
	5.1	Fra formand/næstformand	Formanden opfordrede til at få et møde i underudvalgene, så denne dag i dag ikke bliver halvt fremmøde. Ulrik vil deltage i Græsudvalget.
	5.2	Fra GKI sekretariatet	GKI orienterer om Organisations ændring.
	5.3	Fra SIG	Orienterer om dialogmøde med KUF.
	5.4	Møder i Facilitetsudvalget	Næste møde: 26. juni – Skal vi fastholde dette møde i Juni? Der har ikke være stor tilslutning.

Med venlig hilsen
Ulrik Hesse (formand for Facilitetsudvalget)
Morten S. Jacobsen (næstformand for Facilitetsudvalget)
Heidi Pedersen og Jim Dane (sekretariat for Facilitetsudvalget)